

Opossumi ry - Pöytäkirja - 3/2025

Aurora 18.3.2025 klo 16.00

Opossumi ry:n kokous

Läsnä

Silja Sillanpää	puheenjohtaja	1-20
Rasmus Korpela	varapuheenjohtaja ja fuksivastaava	1-20
Inka Sorjonen	sihteeri	1-20
Amanda Riikonen	talousvastaava	1-20
Jessika Koivisto	edunvalvontavastaava (KOPO)	1-20
Sofia Rantanen	hyvinvointivastaava	1-20
Severi Hassi	yhteistyö- ja hyvinvointivastaava	1-20
Iiris Lehtonen	tapahtumavastaava	1-20
Teea Koivisto	some- ja tapahtumavastaava	1-20
Vilma Nikkarinen	kansainvälisyysvastaava	1-20
Jonna Soininen	varajäsen	1-20
Oona Leiviskä	oppilaitospastori	1-8

Poissa

Viola Åberg SOOL- ja edunvalvontavastaava (SOPO)

1 Kokouksen avaus

Yhdistyksen puheenjohtaja Silja Sillanpää avasi kokouksen ajassa 16.04

2 Läsnäolo- ja puheoikeuden myöntäminen

Myönnetään oppilaitospastori Oona Leiviskälle puhe- ja läsnäolo-oikeus Opossumin kokoukseen.

3 Puheenjohtajan, sihteerin, pöytäkirjantarkastajan ja ääntenlaskijoiden valinta

Kokouksen puheenjohtajaksi valittiin Silja Sillanpää, sihteeriksi Inka Sorjonen, pöytäkirjantarkastajaksi Jonna Soininen ja ääntenlaskijoiksi Teea Koivisto ja Sofia Rantanen.

4 Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Kokouskutsu sekä esityslista on lähetetty ajoissa ja todettiin, että kokous on laillinen.

5 Asialistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Asialista hyväksytty työjärjestykseksi.

6 Fiiliskierros

Kävimme fiiliskierroksen liikennevaloilla, suurimmaksi osaksi vastattiin keltaista.

7 Ilmoitusasiat

a. Kokouskuva

Kokouskuva otettu.

b. Kuukauden tähti

Silja nimesi kuukauden tähdeksi Teean.

c. pj-kahvit

Pj-kahvit ovat lähteneet käyntiin, ja niissä on ollut positiivinen tunnelma.

8 Kampuspapin terveiset

Kampuspappi Oona Leiviskä kertoi omasta työkuvastaan ja opiskelijoiden mahdollisuuksista tulla hänen juttusilleen. Keskustelimme myös pinnalla olevista asioista opiskelijoiden keskuudessa, joista nostimme esiin kiusaamisen ja jaksamisen. Puhuimme myös Opossumin vähäisestä jäsenistön määrästä, joka vaikuttaa tapahtumien järjestämisen kannattavuuteen. Jaamme kampuspapin mainoksen Opossumin instagramiin.

Oona Leiviskä poistuu ajassa 16.25

9 SOOL-asiat

a. Talvipäivät ja talvipäivä-viikko

Ensi vuonna aiomme olla aiemmin yhteydessä JoKa ry:n ja muiden ainejärjestöjen kanssa, jotta vastuuta voidaan jakaa ja järjestelyistä voidaan sopia paremmin, kuin tänä vuonna.

b. instagram kaappaus

Laitamme Soolille viestiä heidän kiinnostuksesta ottaa Opossumin instagram haltuun.

c. Liittokokous 12.-13.4.

Viola menee paikalle. Palaamme iltakoulussa asiaan, meneekö joku muu myös.

10 Yhteistyöasiat

a. kide.app tapaaminen 13.2.

Silja ja Rasmus olivat paikalla, hyviä asioita ja tietämystä tarttui mukaan.

b. filosofisen tiedekunnan ainejärjestötapaaminen 26.2.

Silja ja Rasmus olivat paikalla. Tapaamisessa keskusteltiin tuutorien ja ainejärjestön yhteistoiminnasta, hyviä ideoita saatiin.

c. Logotuotteet

Haalarimerkkikilpailusta valittiin kaksi voittajaa, yksi opoille suunnattu merkki ja yksi yleinen. Teea tekee voittajamerkeistä somepostauksen. Pitkii päivii -merkin hinta tiputetaan kahteen euroon. Toimijuus -merkin hinta tiputetaan kolmeen euroon. Uudet merkit tulevat maksamaan 4€. Collegepaidat on saatu myytyä. Tulevia paitoja / huppareita varten pidämme keväällä logokilpailun jäsenistölle, Severi hoitaa asiaa. Kisa pidetään 7.4-20.4 ja äänestys 21.4-4.5.

d. Opiskelijakaupunki Joensuu -hanke.

Tästä pidetty ensimmäinen kokous, jonne emme päässeet paikalle.

e. tapahtuma-avustukset kaupunki/isyy

Severi ottaa selvää avustuksista ja tuo asiat meille viimeistään huhtikuun kokoukseen.

f. Urapalveluiden ja ISYYn ja ainejärjestöjen tapaaminen 1.4.

Rasmus ja Severi menevät paikalle.

11 Tiliasiat

Merkkimyynnistä tullut kuukaudessa 80€. Tässä kuussa on mennyt 650€. Tapahtumista emme ole saaneet vielä rahoja. Näyttää siltä, että tappiota tulee. Kaverisitsien merkkien tuleva myynti kompensoi.

12 Fuksiasiat

a. fuksipassi

Fuksipassi työn alla. Toteutetaan digitaalisena, ja lisätään passi nettisivuillemme.

b. tapaaminen tuutorien kanssa

Tapaaminen pidetään huhtikuussa, käydään läpi esim. turvallisen tilan periaatteita.

Paikalle toivotaan puheenjohtaja ja edunvalvojat. Syksyllä tapaamme tuutorit koko hallituksen kanssa.

13 Someasiat

a. ViikkOPOsti

Silja mainitsi, että haluaa olla kartalla kuukauden eteenpäin tapahtumista sinä torstaina, milloin viikkOPOsti julkaistaan. Loimme tätä varten oman tiedoston driveen.

b. TikTok

Haluamme tuutorikontenttia valmiiksi, julkaistaan kesän aikana.

c. Podcast

Emme puhuneet podcastista mitään.

d. Nettisivut

Nettisivuille tulossa myöhemmin lisää sisältöä. Suunnittelimme Alli-Anssille omaa sivua.

e. Whatsapp

Emme puhuneet WhatsAppista mitään.

f. Haalarimerkkikilpailu 2025

Käytiin läpi tiliasioissa. Lisäsimme vielä, että merkkejä tilataan 50 kpl per merkki.

g. vappupassit ja merkki

Vappumerkinämme toimii Wabu ei lobu -merkki, jonka saa, kun on tarpeeksi leimoja vappupassissa. Vappupassi tulee maksamaan 5€, jolla pääsy kaikkiin vapputapahtumiin. Teea tekee passin. Teea ja Sofia mainostavat vappua 2.4. Kuhasalon mainosta siirretään päivällä.

14 Tapahtuma-asiat

a. Menneet tapahtumat:

i. Lähtee Lapasesta 27.2.

Saimme positiivista palautetta.

ii. järjestöpäivät 12.3.

Saimme myytyä merkkejä hyvin.

iii. Kaverisitsit 14.3.

Kaverisitseillä oli hyvä meininki, ensi vuonna siirrämme tapahtuman huhtikuulle.

iv. läksynurkka 17.3.

Läksynurkka meni hyvin.

v. Iltapäiväkahvit 18.3.

Hyvin oli porukkaa paikalla.

b. Tulevat tapahtumat:

vi. bingo 24.3.

Bingon suhteen kaikki hoidossa.

vii. Rupilisko 25.3.

Muut asiat ok, pitää käydä bepopissa, hakea celsiukset ja lipukkeet barplaystä.

viii. Kämppäapprot 26.3.

Sofia tekee kämppäapproille WhatsApp-ryhmän.

ix. Tuutorintappajaiset 27.3.

Tuutorintappajaisista emme puhuneet sen enempää.

x. synttärisitsit 28.3.

Sitsit perutaan, jos perjantaihin mennessä ei ole 20 ilmottautunutta.

Palautamme lippujen ostajille rahat, ja ilmoitamme henkilökunnalle ja someissa.

xi. Alumni-ilta 29.3.

Tapahtuman asiat vähän auki vielä. Meillä ei ole vielä puhujia.

xii. Brunssi 30.3.

Tarjoamme itseleivottuja ruokia.

xiii. viininpunaiset sitsit 8.4.

Järjestelyissä kaikki ok.

xiv. läksynurkka 14.4.

Sofia hoitaa.

xv. Popsin rastitapahtuma

Kaikki ok. Rastia menee pitämään Amanda, Iiris ja Viola, Teea ja Sofia kysymysmerkkinä.

xvi. munajahti 17.4.

Jonna ja Rasmus hoitavat.

xvii. haalareiden pesupäivä 17.4.

Emme puhuneet sen enempää.

xviii. Simajooga 25.4.

Severi laittaa Sulolle viestiä.

xix. opeolympialaiset 28.4.

Rastia pitämään Sofia, Severi ja Rasmus.

xx. vappusitsit ja hengailu kerubi? 30.4.

Suunnittelimme sitsejä 12-17 ajalle. 18 eteenpäin hengailu Kerubissa.

xxi. back to UEF 1.9.

Silja, Teea ja Amanda liittyvät suunnitteluryhmään.

xxii. Popsin sitsit

Kaavailimme sitsejä syys-lokakuun vaihteeseen, Silja ehdottelee päivämääriä. Iiris laittaa Popsille viestiä.

b. Tapahtuma-asioiden läpikäynti

Käymme menneet tapahtumat jatkossa läpi iltakouluissa, ellei niistä tärkeää asiaa. Tulevat tapahtumat käydään jatkossa kalenterin kanssa läpi.

15 Edunvalvonta-asiat

a. ohjatun harjoittelun kehittämistyöryhmä on 24.2.

Jessika oli paikalla. Keskusteltiin opetussuunnitelmasta, eri opettaja-alojen harjoitteluista ja vastaavista opettajista. Ilmi nousi, että harjoittelun ohjaajille suunnatut ohjeet ovat liian laajat ja epäselvät. Myös portfolioit ovat liian laajoja. Annoimme positiivista palautetta opojen harjoittelun valinnanvapaudesta.

b. kapsyn-kouke

Viola oli paikalla. Keskusteltiin läsnäolovelvollisuudesta sekä arvosanojen kriteereistä.

c. isyyn ev kahvit 18.3.

Silja ja Rasmus olivat paikalla.

d. fuksien huolihetki

Silja menee paikalle ja kysyy Violalta, pääseekö hänkin. Jos on hybridimahdollisuus, Jessika pääsee paikalle.

16 Kansainvälisyysasiat

Kansainvälisyysasioita ei ole.

17 hyvinvointi-asiat

a. Legio jooga 10.3.

Silja oli paikalla. Päätimme, että emme järjestä maksullisia joogia.

b. kyykkä 3.4.

Asia ok.

c. vappulipunryöstö 22.4.

Siljalla vetovastuu.

d. sulkapallo ?

Siirretään sulkapalloa eteenpäin, mietimme myöhemmin.

e. pihapelit 7.5.

Kassoksen kanssa, nyttärisitsi meiningillä.

f. kevätkysely

Kysely tehty. Silja lisää tapahtuma-aiheisia kysymyksiä, Jessika lisää kandin ja gradun ohjaukseen liittyviä kysymyksiä, ja muita edunvalvontakysymyksiä, jos tulee mieleen. Kysely laitetaan ulos 20.3. Kyselyyn vastanneiden kesken arvotaan palkinto, hampurilaislahjakortti barplayhin. Mainostamme kyselyä someissa jatkumolla. Kysely aukee huhtikuun puoleenväliin asti. Käymme vastauksia läpi hallituksen kanssa. Pidämme myös palaverin henkilökunnan kanssa vastauksista ennen Viiniä ja valitusta -tapahtumaa.

g. viiniä ja valitusta 5.5.

Jessika paikalla etänä. Silja ja Sofia paikalla.

18 Muut esille tulevat asiat

Muita esille tulevia asioita ei ollut.

19 Seuraavan kokouksen ajankohdan päättäminen

Silja laittaa tänään WhatsAppissa kyselyä ajankohdasta.

20 Kokouksen päättäminen

Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.25.



Puheenjohtaja



Sihteeri



Pöytäkirjan tarkastaja